



資深顧問律師
(美國哥倫比亞特區律師)

ankweichen@leetsai.com

陳安揆
Ankwei Chen

專業資格

2008 年取得美國哥倫比亞特區律師資格

學歷

- 美國華盛頓法律研究所 法學博士 (2008)
- 美國賓州大學 學士 (2004)

經歷

- 台灣外交部條約法律司 (2010-2011)
- 美國華盛頓法律研究所智慧財產法律事務所(2007-2008)

專門領域

- 公司法
- 智慧財產權
- 科技法

學術論文或著作發表

- 探討美國與他國簽署 FTA 中加入 DMCA 著作權保護條件
- 用戶生成內容與著作權

專業經驗或曾經承辦過之案件

- 仲裁及訴訟案
 - 協助帆宣系統科技股份有限公司於國際商會國際仲裁院解決契約給付糾紛
 - 提供法律意見予 Avnet 於國際商會國際仲裁院答辯違反契約指控
 - 於國際商會國際仲裁院成功答辯多項違反契約指控

- 成功協助思愛普軟體系統股份有限公司於國際商會國際仲裁院獲取履行契約義務命令
- 提供法律意見予華泰電子於美國佛羅里達州聯邦地方法院之訴訟案
- 協助香港商昇達廢料處理有限公司台灣分公司於其對高雄市政府之仲裁案
- 協助美商 Bayer Corp. 答辯於履行和解契約之訴訟案
- 企業合併與交易案
 - 協助 CSBC Corporation 因設立 CDWE Taiwan 所需向公平會進行事業結合申報
 - 協助 European Cargo Services 對於間接購買一間台灣航空貨運代理公司一案進行公司調查
 - 協助 MagiCapital Management 對於購買中國半導體公司一案進行公司調查以及提供法律意見
 - 協助 DMG Entertainment 對於購買台灣媒體集團一案進行公司調查以及提供法律意見
 - 協助 Dcard Holdings Trust 於其入股 UMC Capital 一案
 - 協助 Asian Pay Television Trust 對於其在新加坡上市一案進行公司調查以及提供法律意見
 - 協助 Pan Asia Logistics Holdings Singapore Pte Ltd 對於其在新加坡上市一案進行公司調查以及提供法律意見
 - 參與 EnPro Industries Inc. 對於其購買 Strong-Tight Co., Ltd. 資產一案進行公司調查
 - 協助 Chime Ball Technology Co., Ltd. 購買美商 Maskless Lithography Inc. 資產一案進行公司調查
 - 協助韓商 Samsung SDI Co., 於其併購韓商 Cheil Industries Inc. 一案辦理事業結合申報書
 - 協助 Essilor International 於其子控股公司併購新加坡商 Shih Heng Optical Pte Ltd. 一案辦理事業結合申報書
- 智慧財產權案
 - 協助提供法律意見予 TricorBraun Inc. 使其於智慧財產權法院成功抗辯原告專利侵權之主張
 - 協助提供法律意見予客戶回應專利侵權律師函
 - 用戶生成內容討論會
 - 美國紐約市街頭藝人商標申請案件
- 勞工與政府採購案
 - 為 Bechtel 參與台灣 LPG 政府採購投標案協助提供法律意見
 - 為 Dredging International 於參與觀塘港圍堤造陸建港工程共同投標一案提供法律意見
- 其他案件
 - 提供法律意見予美商 Solidtek USA Corp. 關於轉讓其業務予在新澤西州新創立公司
 - 協助提供法律意見予台供應商關於美國對於與國防相關之零件出口管制規則

語言

國語、英語、法語、日語

Ankwei Chen Associate Partner

ankweichen@leetsai.com

Admitted to the District of Columbia Bar, 2008

EDUCATION

- Washington College of Law, J.D. 2008
- University of Pennsylvania, B.A. 2004

EXPERIENCE

- Treaty and Legal Department, Ministry of Foreign Affairs (2010-2011)
- Glushko-Samuelsan Intellectual Property Clinic (2007-2008)

FIELDS OF EXPERTISE

- General Corporate Law
- Intellectual Property Law
- Technology Law

WORKS AUTHORED

- Evaluation of the US practice in incorporating DMCA protection requirements in its bilateral FTAs
- User-generated Content and Copyright

PREVIOUS PROJECTS AND CASES

- Arbitration & Litigation
 - Successfully represented Marketech in resolving a contract payment dispute before the ICC.
 - Successfully provided advice to Avnet in defending against a breach of contract claim before the ICC.
 - Successfully represented Praxair Inc. in defending against multiple breach of contract claims before the ICC.
 - Successfully represented SAP Taiwan in obtaining an order for specific contract performance before the ICC.
 - Provided advice to Orient Semiconductor Electronics Ltd. in federal court litigation in Florida.
 - Assisted in providing advice to SITA Waste Services Ltd. Taiwan Branch in arbitration against the Kaohsiung City Government.
 - Participated in providing advice to Bayer Corp. in defending against claims arising out of a previous settlement.
- Corporate M&A
 - Assisted CSBC Corporation in its merger notification filing with the TFTC in relation to the

establishment of CDWE Taiwan.

- Provided due diligence work and legal advice to European Cargo Services in relation to its indirect acquisition of a Taiwanese air cargo sales company.
 - Provided due diligence work and legal advice to MagiCapital Management in relation to its investment of a Chinese semiconductor company.
 - Provided due diligence work and legal advice to DMG Entertainment in relation to its acquisition of a Taiwanese media group.
 - Assisted Dcard Holdings in its acquisition of the shares of UMC Capital.
 - Provided due diligence work and legal advice to the Asian Pay Television Trust in relation to its listing on the Singapore stock exchange
 - Provided due diligence work and legal advice to Pan Asia Logistics Holdings Singapore Pte Ltd. in relation to its IPO project on the Singapore stock exchange.
 - Participated in due diligence work for EnPro Industries Inc. with respect to its purchase of assets owned by Strong-Tight Co., Ltd.
 - Assisted Chime Ball Technology Co., Ltd. with its purchase of Maskless Lithography Inc.'s assets.
 - Assisted Samsung SDI Co., Ltd. in handling the merger pre-notification form in its merger with Cheil Industries Inc.
 - Assisted Essilor International in handling the merger per-notification filings for a merger between its subsidiary holding company and Shih Heng Optical Pte. Ltd.
- Intellectual Property
 - Assisted in providing advice to TricorBraun Inc. in successfully defending against a patent infringement claim before the Intellectual Property Office.
 - Provided advice to clients in responding to alleged infringement of design patents.
 - Copyright: User-Generated Content Conference.
 - Trademark Application for New York area street artist.
 - Labor & Government Procurement
 - Assisted in providing advice to Bechtel with respect to its LPG government procurement projects in Taiwan.
 - Assisted in providing advice to Dredging International in relation to its consortium bid for the Kuan-Tung reclamation project.
 - Miscellaneous
 - Lead advice to Solidtek USA Corp. regarding the transfer of its business to a new entity in New Jersey
 - Provided advice to Taiwan supplier regarding the export control laws in the United States for defense-related articles.

LANGUAGES

Mandarin, English, French and Japanese